
PROTOKÓŁ NR 0012.3.8.2018 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego 

 i Samorządu Terytorialnego  
 

w dniu 18 września 2018r. 
 
 
 
 
Miejsce posiedzenia:  
 
Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala nr 130 A. 
W godzinach 12.00 – 13.00 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz goście zgodnie z załączoną 
listą obecności. 
 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawy bieżące: 

  Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2018 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX.107.2014 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 11 września 2014r. w sprawie uchwalenia Statutu 
Miasta Jastrzębie, 
 

 Pismo Komendy Miejskiej Policji.  
 

4. Wolne głosy i wnioski. 
 

5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniach: 
 12 czerwca 2018r. 

 
6. Zakończenie posiedzenia.  

 
 
 
Ad.1, 2. 
Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad.  
 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego 
Tadeusz Markiewicz otworzył posiedzenie Komisji i powitał przybyłych - członków 
Komisji, gości oraz pracowników Urzędu Miasta.  
 
Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad, wobec którego 
Komisja nie wniosła uwag. 
 



Ad.3. 
Sprawy bieżące: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX.107.2014 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 11 września 2014r. w sprawie uchwalenia Statutu 
Miasta Jastrzębie, 
 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Radca Prawny- Łukasz Kałusowski. 

W wyniku dyskusji Komisja dokonała autopoprawki w treści § 20 ust.2 projektu 
uchwały oraz § 24 ust 7 projektu uchwały. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2018 rok, 

 
Uzasadnienie projektów uchwał przedstawił Skarbnik Miasta Dariusz Holesz.  
 
Urszula Sobik 
Kiedy będzie rozstrzygnięcie otrzymania dotacji na boisko? 
 
Dariusz Holesz 
W marcu był termin złożenia wniosku, trzeba czekać na decyzję Ministerstwa. 
Projekty rządowe są zazwyczaj projektami jednorocznymi, być może będzie to 
przesunięte na rok następny. 
 
Andrzej Matusiak 
Proszę aby pani Prezydent na Komisję Kultury i Sportu, przedstawiła realizację 
wszystkich zmian budżetowych w roku 2018, które były podjęte przez Radę 
Miasta i stopień ich zaawansowania.  
 
Lucyna Maryniak 
Mam odczucie, słuchając radnego Matusiaka, że sport jest traktowany po 
macoszemu, to skąd się wzięło wydanych 50 mln złotych w obecnej kadencji 
Rady na sport w mieście? Pan nie mówi nigdy o seniorach, których w mieście jest 
dużo, a ciągle o sporcie. Traktujmy to miasto nie tylko w aspekcie ludzi młodych, 
wysportowanych ale także poruszajmy tematy zdrowia, komunikacji                           
i szkolnictwa, bardzo o to proszę.  
 
Andrzej Matusiak 
Przebudowa budynku przy ulicy Szkolnej jest także z myślą o seniorach, 
samotnych kobietach wychowujące dzieci. Byłem świadkiem na Komisji Kultury                  
i Sportu, gdzie była sprawa dofinansowania klubu piłkarskiego GKS Jastrzębie.   
Ci działacze sądzą, że te środki finansowe będą, że będzie następny konkurs. 
Proszę mi powiedzieć, czy te środki będą. Chcę to usłyszeć od pani Prezydent 
informację na ten temat.  Również sprawa Środowiskowego Domu Samopomocy. 
Proszę o przedstawienie tych informacji na posiedzeniu Komisji Kultury i Sportu.  
 
 



Głosowanie radnych 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –2, wstrzymujących się –0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2018 rok, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –2, wstrzymujących się –0. 
 

 Pismo Komendy Miejskiej Policji.  
 
Komisja przyjęła do wiadomości.  
 
 
Ad.4. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Komisja sformułowała następujący wniosek do Prezydenta Miasta: 
 
Komisja wnioskuje o zamontowanie lustra drogowego na ulicy Młyńskiej, 
w rejonie wyjazdu z posesji nr 29. 
Uzasadnieniem wniosku jest niebezpieczny wyjazd z drogi prywatnej (z posesji                     
nr 29), który, ze względu na brak widoczności stanowi zagrożenie dla pojazdów                   
i osób poruszających się drogą publiczną tj. ulicą Młyńską. 
 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –1. 
 
Ad.5. 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniach: 
 
 12 czerwca 2018r. 

 
Protokół przyjęto jednogłośnie. 

 
Ad.6. 
Zakończenie posiedzenia.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Dziękuję zebranym za przybycie i kończę obrady Komisji.  
 
 
Protokołowała  
Agnieszka Bąk            
 
         

Przewodniczący Komisji 
Bezpieczeństwa Publicznego 
i Samorządu Terytorialnego 

   
Tadeusz Markiewicz 


